
Raadsvraag 

 
Hoeveelheid woningen Mariabosch  

i.r.t. Samen Zorgen Huis Baexem 

 
 

Afkomstig van  Raadslid R. Thomassen 

   

Politieke groepering  VVD 

  

Datum binnenkomst 

vraag op raadsgriffie 

+  
afhandelingstermijn 

 26feb19 

+ 

10 werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Mart Janssen 

   

Afdeling 
+ 
Team 

 Ruimte 
+ 
Ontwikkeling 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2019-39 

  

Concrete vragen   
1. Graag inzicht in de ontwikkeling van de hoeveelheid woningen in 
    en rond Mariabosch Baexem, in relatie tot het Samen Zorgen Huis,  
    vanaf de allereerste toekenning tot heden, met onderverdeling in 

     typen. 
 

  

Ambtelijk advies  Datum: 27 februari 2019 

Advies:  

De vraag als volgt beantwoorden 
1. Bijgevoegd is een collegebesluit met de relevante bijlage dat is 
genomen m.b.t. een nieuwe stedenbouwkundige visie die door de 
eigenaar is ingediend. Deze visie vormt het planinhoudelijke 
toetsingskader voor het tot ontwikkeling brengen van het plangebied 
klooster Mariabosch met uitzondering van het gedeelte het Samen 

Zorgen Huis Leudal. De planontwikkeling is nu gebaseerd op een 
‘duurzaam zorglandschap’ en ‘woningbouw’. 
  
 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum: 27 februari 2019 

Besluit van (wie): wethouder Martens 

Besluit luidt: accoord 

 
 


